
Aby se občané dozvěděli pravdu 
 
Pan Stanislav Slavík, 44 let, SNK-Evropští demokraté, nezávislý, zastupitelem druhé volební období. 
Člen rady, v Harrachovském zpravodaji číslo 9/2012 na straně 14 v článku " Představujeme 
zastupitele města", v druhé polovině prvního odstavce na otázku: "Co je vaší prioritou v práci 
zastupitele ? ", mimo jiné odpovídá cituji: " Přál bych si ale i to, aby se občané dozvěděli pravdu, 
nejen, jak k údajnému dluhu došlo, ale proč se " dluh ", který nebyl po dlouhou dobu nikde na městě 
veden, najednou v jistou dobu opět objevil a jak bylo připraveno jeho řešení...“ Konec citátu. 
  
Je s podivem, že panu Slavíkovi ještě v září 2012 není celá tato problematika jasná. Jako i ostatních 
čtrnáct zastupitelů obdržel na zasedání ZM 2. května 2012 kompletní spis podaného trestního 
oznámení. Spis obsahuje 17 stránek podání a více jak 200 stránek dokladů a dokumentů. Po jejich 
důkladném prostudování a při vysokoškolském vzdělání, by musel pan Slavík dokázat odpovědět na 
tyto otázky nejen sobě, ale také svým voličů a občanům. Je to ostatně i jeho povinnost jako člena 
rady a zastupitele. Proto také spis obdrželi všichni zastupitelé, aby mohli takto činit. Odhalovat 
občanům pravdu! Jiná otázka je zda to činit chtějí, anebo je vedou jiné priority a na veřejnosti 
neustále opakují, že věc nechápou, případně přidávají vlastní klamavý výklad. 
 
V této souvislosti všem takto "postiženým" doporučuji přečíst si články na portálu Vasharrachov.cz, 
kde se problematikou "dluhu" obšírně zaobíráme. Podotýkám, že stránky nejsou cenzurovány a tudíž 
nemají důvod předkládat čtenářům lži.  Dále nabízím, že po předchozí dohodě (datum schůzky), 
otázku "dluhu" vysvětlím a doložím těm, kteří se dodnes v této věci neorientují a mají skutečný zájem 
dozvědět se a dále deklarovat pravdu. 
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